
Referat, rådgivende referansegruppe Ungdomskontakten Salto 25.08.2017 

Tilstede: Kari Espelund Bruvik, Helge Kvam, Kjell Idar Vangberg, Torbjørn Sæle, Åge Torsvik, 

Thomas Veland og Ingrid Bekkenes 

Ikke Tilstede: Anita Mæland 

 

 Presentasjon av ny tilsatt ved Ungdomskontakten Salto. Thomas Veland er ansatt i 

100 prosent stilling som miljøterapeut. 

 

 Nordhordland lensmannskontor har for tiden to politistudenter. De skal ha praksis 

ved kontoret i ett år, der de skal ha tre uker utplassering ifh forebyggende arbeid. 

Kjell Idar stiller spørsmål om det kan være aktuelt å ta imot studenter ved 

Ungdomskontakten Salto. Personalet ved Ungdomskontakten stiller seg positiv til 

dette, men gir tilbakemelding på at dette må diskuteres med nærmeste leder. 

 

 

 Torbjørn Sæle informerte om ungdomsarbeid i Knarvik kirke og om ungdomslørdag, 

der de ønsker å tilby aktiviteter til ungdom i hele regionen. De starter med åpent 

annen hver lørdag i første omgang, fra kl 20:00-22:30 

 

 Det blir jobbet med å opprette et ungdomsnettverk i regionen, der 

Ungdomskontakten Salto ønsker å invitere til ett felles fora for å diskutere et 

fremtidig samarbeid. Det har blitt avholdt ett møte, men det ble ikke konkludert med 

konkret formål og hvem som skal delta i dette fora, dette skal diskuteres i neste 

møte. 

 

 Det er ikke satt dato for 10 års jubileum, dette skal ansatte ved Ungdomskontakten 

Salto jobbe videre med. 


